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                                             Z A K LJ UČAK   
 

       SA  2. SJEDNICE  ŠKOLSKOG  ODBORA  O Š  STJEPANA  RADIĆA  BIBINJE 

ODRŽANE  U SRIJEDU  14. LIPNJA. 2017. GODINE. S POČETKOM  U 10,00  SATI 

 

 

Nazočni  članovi Školskog odbora  :  

 

1. Đani Zvelf –  predstavnik Zaposleničkog vijeća 

2. Marijana Kandić  – predstavnica Učiteljskog vijeća 

3. Antonia Budanko Brkić –   predstavnica Učiteljskog vijeća 

4. Šime Sekula – predstavnik osnivača 

5. Tome  Šimunić- predstavnik osnivača 

 

Nazočno je   5 ( pet )  članova Školskog odbora , što znači da se mogu donositi pravovaljane 

odluke 

 

Nenazočni  članovi :   Mile Spahija -predstavnik Osnivača, Vladimir Lovreković – 

predstavnik  Vijeća roditelja  - ispričali se telefonom zbog izostanka                          

 

Ostali nazočni :  Ravnateljica Mirka Sikirić 

 

Ravnateljica Mirka Sikirić pozdravila je sve prisutne i zahvalila im na odazivu. 

na njihovoj nazočnosti ovoj sjednici. 
 

Prihvaćen  je predloženi  dnevni red  iz poziva   

 

 

       1. Verifikacija mandata članova Školskog odbora iz redova Osnivača 

       2. Izdavanje suglasnosti  ( HEP-u ) za obavljanje iskopa preko zemljišta škole. 

 3. Razno 

 

1.TOČKA 

       

VERIFIKACIJA  MANDATA  ČLANOVA  ŠKOLSKOG ODBORA  IZ  REDOVA 

OSNIVAČA 

 

Na početku rasprave ravnateljica je upoznala nove članove sa dužnostima i 

obvezama članova školskog odbora, te im pročitala dijelove iz Statuta škole. 

 

ZAKLJUČAK 

 

Nakon  što je ravnateljica izrekla  ove činjenice verificiran je mandat nova dva člana 

Školskog odbora iz redova Osnivača ( Tome Šimunić , Šime Sekula ) na četiri godine    

do 3.4.2021.godine. 

 

Dogovoreno je da se u slučaju produžetaka ugovora radnika na zamjeni do 60 dana  

ne mora sazvati sjednica za traženje suglasnosti Školskog odbora, već će se to napraviti 

putem e-maila ,putem kojeg će članovi biti obaviješteni o svemu i moći će dati svoju  
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suglasnost. 

 

2.TOČKA 

 

IZDAVANJE  SUGLASNOSTI  ( HEP-u )  ZA OBAVLJANJE  ISKOPA  PREKO  

ZEMLJIŠTA  ŠKOLE 

  

Ravnateljica je članovima Školskog odbora pročitala dopis koji je poslao „ HEP“ – 

Elektra Zadar u kojem se traži izdavanje suglasnosti za obavljanje iskopa preko  

zemljišta u vlasništvu škole radi polaganja elektroenergetskih kabela. 

 

ZAKLJUČAK 

 

Školski odbor je jednoglasno donio odluku da se dozvoli HEP-u obavljanje iskopa  

što je moguće prije s napomenom da moraju vratiti izgled terena u prvobitno stanje, 

te da se sačuvaju stabla maslina koja su uz trasu iskopa. 

 

 

3. TOČKA 

 

RAZNO 

 

Ravnateljica je zatražila suglasnost Školskog odbora da se dozvoli u prostoru škole 

distribucija udžbenika jer bi to uvelike olakšalo roditeljima i smanjilo im troškove. 

 

 

ZAKLJUČAK 

 

Školski  odbor  je jednoglasno dao suglasnost na prijedlog ravnateljice. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                   

        PRESJEDNICA 

        ZAPISNIČAR                                                                       ŠKOLSKOG  ODBORA 

    _________________     _____________________ 

       (  Đani  Zvelf   )                                                                       (   Marijana Kandić    ) 


